
Lloret aprovar� el conveni de venda d'aigua a Vidreres

L'acord passar� per la junta de govern dilluns, i es preveu que es venguin 450 m³ d'aigua

diaris per abastir les urbanitzacions ve�nes

L'alcalde recorda que �s un conveni amb data de caducitat

Una ampolla amb aigua t쎨rbola de l'aixeta d'una

urbanitzaci쎳 de Vidreres, a la taula dels regidors en

l'쎺ltim ple de l'Ajuntament. Foto: GL쎒RIA

S쎁NCHEZ/ ICONNA.

L'Ajuntament de Lloret t� previst aprovar en la junta de govern local

de dem� el conveni amb Vidreres que li ha de permetre soc�rrer les

urbanitzacions mancades d'aigua al poble ve�. ÒEns han demanat

un cop de m� perqu� no es quedin sense aiguaÓ, va explicar

divendres l'alcalde de Lloret, Rom� Codina. Segons l'alcalde, el

conveni que se signar� estableix que es vendran 450 metres c�bics

d'aigua en alta diaris durant el mes d'agost, tot i que el conveni

tindria vig�ncia f ins al 31 de desembre. Ò�s temporal, i Vidreres ha

de buscar una soluci� def initiva a aquest problema. L'Ag�ncia

Catalana de l'Aigua beneeix aquest conveni, per� de forma

temporalÓ, hi va afegir Codina.

Lloret de Mar tamb� ha tingut problemes de subministrament

d'aigua a les urbanitzacions, i relacionats tamb� amb les empreses

que gestionen l'aigua a Vidreres (Rec Madral i Riera de Cabanyes). De fet, la urbanitzaci� Lloret Residencial va

passar fa anys problemes greus de subministrament, i l'Ajuntament, malgrat que la gesti� �s privada, va fer una

inversi� de quatre milions d'euros (segons va explicar Codina) per poder por tar aigua a la urbanitzaci�, aigua que

l'Ajuntament de Lloret ven a Rec Madral, una soluci� similar a la que ha buscat d'urg�ncia l'Ajuntament de

Vidreres. Per Codina, Lloret Residencial tamb� hauria de desfer-se del contracte amb Rec Madral, que va por tar

molts problemes en el passat. L'Ajuntament f ins i tot va arribar a plantejar-se denunciar Rec Madral, cosa que ni

tan sols ara es descar ta, segons Codina.

Caldes ho estudiaD'altra banda, l'alcalde de Caldes de Malavella, Salvador Balliu, va explicar que encara no hi ha

cap data per signar el conveni, tot i que ent�n la urg�ncia de Vidreres. Balliu va dir que s'ha de parlar amb tots

els grups de l'Ajuntament. ÒLa nostra intenci� �s ajudar, per� primer ens n'hem d'assegurar i parlar-neÓ, va

explicar l'alcalde de Caldes.
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